

Verslag vergadering Plaatselijk Belang Bergentheim 15 oktober 2014.

1 Opening.

Anton heet iedereen welkom, bestuur is voltallig aanwezig, ook een welkom aan de genodigden van de plaatselijke kerken en PB Oud Bergentheim. PB De Goudenploeg is helaas niet vertegenwoordigd.

2 Toelichting aan genodigden over de stand van zaken betr. het Buurthuis.

Aanwezig : H. Telman GKV, / A. Wilpshaar GKS / G. v.d. Veen en S. Salomons van PB Oud B'heim / A. Schutte GKV / J. Veltink Herv.k.

Door Regina en Gilian word uitleg gegeven over wat er gaande is m.b.t. het buurthuis, en de stand van zaken ervan. Van het e.e.a. word een hand-out verstrekt.

De andere PB's worden opgeroepen om ook mee te denken, en evt. ook in de 'meedenkgroep' zitting te nemen. Het is iets wat het hele dorp aangaat.

Over de aanstaande, volgende samenkomsten met participanten en ondernemers zal iedereen tijdig worden ingelicht. (Ook de PB's Oud B'heim en De Goudenploeg.)

Een aandachtspunt is ook de publicaties naar de inwoners van Bergentheim en buitengebieden. Er is voorgesteld om iemand daarvoor te benaderen. Hiervoor zullen personen worden benaderd. Bennie en Arend Jan hebben zitting in een commissie voor een senioren platform in de gemeente Hardenberg. 't Is nog lang niet allemaal duidelijk. Wel is de naam bekend van de toekomstige gebiedscoördinator van gebied zuid. >> Mevr. Jolanda Damhuis.

Wellicht is het goed en verhelderend om eens met haar te spreken. Regina geeft e-mailadres / tel nr. door aan Arend Jan voor het maken van een afspraak.

3 Agenda, word ongewijzigd vastgesteld.

4 Notulen, van de vorige vergadering worden ongewijzigd vast gesteld en ondertekend.

5 Portefeuille verdeling bestuur.

De taken worden verdeeld over de bestuursleden a.d.h.v. een schema van Regina. Ze zal dit invullen en verstrekken.

6 Te bespreken onderwerpen.

Volgens de actielijst van de vorige vergadering.

Werkbezoek gemeente op 5 dec. Voor de volgende vergadering zal Anton een tijdpad uitwerken.

Dhr Mepschen zal bezocht worden door Anton, betreffende de opleiding verkeersregelaar.

Wilma heeft contact gehad met Univé over de lopende verzekering. Het gaat om een w.a. verzekering voor degene die werkzaamheden uitvoeren voor PB. We vragen ons af of dat zinvol is, vrijwel iedereen is daar zelf wel voor verzekerd. Wilma zal informeren of PB zich

niet beter voor andere schade kan verzekeren. Nog niet duidelijk is waar dat dan voor zou moeten gelden, als het alleen voor de bloembakken is moeten we ook dat niet doen.

PB Balkbrug heeft aangegeven graag met ons een informeel gesprek te hebben over het reilen en zeilen van de PB's en om ervaringen uit te wisselen. Arend Jan zal een aantal data voorstellen, we gaan ervan uit dat we met minimaal 4 personen er naar toe gaan, ook PB Oud B'heim kan mee.

Lidy Wesselink zal benadert worden door Bennie en Arend Jan. Ze heeft al aangegeven wel iets aan publicatie werk te willen doen voor PB. Gedacht word nu aan de informatie die naar de inwoners van Bergentheim en omstreken moet. En misschien de verslaglegging van de bespreking met de participanten en ondernemers.

We zullen haar ook vragen NOOS van info te voorzien. Hoe dat in zijn werk moet gaan, hopen we in het geplande bezoekje aan NOOS duidelijk te krijgen. Gilian gaat een afspraak maken.

Dhr. Kroezen is ingelicht over de Depodog bij de Kerkweg. Gerrit zal nog met de gemeente spreken over alle Depodogs.

BWV was uitgenodigd voor woningbehoefte / info avond op 18 sept. Waren niet aanwezig.

Het voetpad nabij de Sporthal is hersteld door de gemeente, ook bij fam. Bril zijn kennelijk wat werkzaamheden uitgevoerd? Anton zal hierover bij Bril informeren.

Gerrit zal de gemeente vragen naar een onderhoudsplan en een planning daarvan, betreffende het straatwerk in het hele dorp.

Op de agenda staan nog de volgende punten.

Er zal een datum worden geprikt voor de vergadering van de actie verkeersveiligheid. Anton neemt hierover contact op met PB Gouden Ploeg. Er word voorgesteld om de actie richting, of nabij het sportpark te doen.

Evaluatie woningmarkt onderzoek. De opkomst was niet groot, maar is kennelijk geen uitzondering. De vraag is wel of men in Bergentheim wel op de hoogte is van de mogelijkheden.

Met name jonge lui verlaten het dorp als er geen woning beschikbaar is, dat is jammer. Rotij gaat binnenkort een flayer verspreiden, hopelijk geeft dat duidelijkheid. Er wordt voorgesteld om deze info ook op de site te plaatsen en ook via NOOS te publiceren. Wel is duidelijk dat men niet meer alleen grootschalig wil bouwen. Kleinere aantallen zijn ook mogelijk. Er zijn contacten met de Gemeente en BWV.

Er word gemeld dat de werkzaamheden in het Bremouersbos in uitvoering zijn door de Gemeente en Stratenmakersbedrijf G. Veltink. >> Jan Veneman coördineert e.e.a.

Er is een afspraak ter plaatse over de verkeerssituatie bij de brug op maandag 20 oktober maandag. Anton bespreekt hier de situatie met Berend Jan Gerrits van de gem. H'berg.

Anton heeft binnenkort een afspraak over de AED bij de Bijenkorf met dhr. Kienhuis en dhr. Arentsen.

De toekomstvisie van PB blijft op de agenda staan.

De lijst met ingekomen stukken en daarbij behorende acties worden niet meer besproken i.v.m. het late tijdstip.

Wat betreft de bloembakken moet er nog overleg komen tussen Marlies van De Lelie en Ilona Trip en Anton. Afspraken maken hoe het verder moet.

7 W.v.t.t.k.

Er zijn geen verdere zaken aan de orde.

8 Sluiting

De volgende reguliere vergadering is op woensdag 12 november a.s. om 20.00 uur bij Veenlust. Degene die met vragen, wensen en verbeterpunten bij het bestuur willen komen, worden voor deze avond uitgenodigd vanaf 20.00 uur. Eventuele zaken zullen we dan als eerst op de vergadering behandelen. U kunt natuurlijk ook contact opnemen met één van de bestuursleden.